

## الشروط و الأحكام للحسابات الممولةه GFX Funded

- 1- أنت توافق على اتباع قواعد وممارسات السوق للتداول في الأسواق المالية (على سبيل المثال، قواعد إدارة المخاطر) . قد يتم أيضاً فرض قيود بموجب شروط التداول الخاصة بمنصة التداول التي حددتها للتداول.
- 2- أنت تقر بأن المزود لديه حق الوصول إلى المعلومات المتعلقة بالصفقات التي تقوم بها على منصة التداول. أنت توافق على أنه يجوز تنفيذ هذه الأنشطة تلقائياً دون أي موافقة أو استشارة أو موافقة أخرى من جانبك.
- 3- لا يتحمل الوسيط أي مسؤولية عن المعلومات المعروضة على منصة التداول، ولا عن أي انقطاع أو تأخير أو عدم دقة في معلومات السوق المعروضة من قبل مزودي السيولة.
- 4- يحصل العميل على حساب GFX Funded حسب البيانات التالية :

- ( 1 ) ايداع \$500 يحصل العميل على حساب GFX Funded بقيمة \$5000
- ( 2 ) ايداع \$1000 يحصل العميل على حساب GFX Funded بقيمة \$10000
- ( 3 ) ايداع \$1500 يحصل العميل على حساب GFX Funded بقيمة \$15000
- ( 4 ) ايداع \$2000 يحصل العميل على حساب GFX Funded بقيمة \$25000

- 5- يمكن للعميل الحصول على حساب GFX Funded واحد فقط .
- 6- الرافعة المالية المطبقة على حسابات GFX Funded هي 1: 100.
- 7- يمكن للعميل فتح صفقات بحيث لا تتجاوز حجم الصفقة الواحد 0.4 لوت ولا يتجاوز مجموع الاحجام المستخدمة 4 لوت على الزوج الواحد .
- 8- يجب على العميل اغلاق جميع الصفقات التي يتم انشائها يوميا و عدم تبييت الصفقات .
- 9- ممارسات التداول المحظورة:

أثناء التداول في حسابات GFX Funded، يُحظر:

- ( أ ) استخدام استراتيجيات التداول عن علم أو عن غير قصد والتي تستغل الأخطاء في الخدمات مثل الأخطاء في عرض الأسعار أو التأخير في تحديثها؛
- ( ب ) إجراء عمليات التداول باستخدام روبوتات خارجية تبطئ من حركة السوق او المنصة؛
- ( ج ) العمل بمفردك ، أو بالتنسيق مع أي أشخاص آخرين، بما في ذلك بين الحسابات المرتبطة، أو الحسابات المملوكة لشركات مختلفة أو الصفقات أو مجموعات من الصفقات التي يكون الغرض منها التلاعب بالتداول، على سبيل المثال عن طريق الدخول في وقت واحد في صفقات متقابلة ؛
- ( د ) إجراء عمليات تداول تتعارض مع شروط وأحكام المزود ومنصة التداول؛
- ( هـ ) استخدام أي برنامج أو ذكاء اصطناعي ( روبوت ) ليقوم بعملية التداول ؛
- ( و ) إجراء التداول عبر الفجوات السعريه من خلال فتح الصفقات ؛
- ( ز ) السماح بالوصول إلى حسابك الممول من قبل طرف آخر و التداول في الحساب , أو القيام بفتح الصفقات بالنيابة عنك سواء كان هذا الطرف شخصا أو مستشار اقتصادي؛

( ح ) فتح صفقات بيع و شراء من نفس الزوج بوقت واحد ( هيدج ) .

يرجى ملاحظة أنه إذا تصرفنا بشكل يتعارض مع ما سبق ذكره، فسنعتبر هذا الإجراء أو السلوك بمثابة ممارسة تجارية محظورة مع العواقب ذات الصلة كما هو موضح بموجب هذه الشروط والأحكام.

- 10- إذا تم استخدام أي حسابات GFX Funded أو كانت مستخدمة في ممارسات التداول المحظورة، فقد يشكل ذلك انتهاكاً للشروط والأحكام وقد يؤدي إلى إلغاء الحساب و إيقاف جميع الخدمات .
- 11- إذا شارك العميل في أي من الممارسات الموضحة في البند 8 بشكل متكرر، وقام المزود بإخطار العميل بذلك مسبقاً، يجوز للمزود منع العميل من الوصول إلى جميع الخدمات أو أجزاءها، بما في ذلك الوصول إلى قسم العميل ومنصة التداول، دون أي تعويض. وفي مثل هذه الحالة، لا يحق للعميل استرداد الرسوم المدفوعة.
- 12- لا يتحمل المزود أي مسؤولية عن التداول أو الأنشطة الاستثمارية الأخرى التي يقوم بها العميل خارج العلاقة مع المزود، على سبيل المثال عن طريق استخدام البيانات أو المعلومات الأخرى من منصات التداول أو ما يتعلق بالخدمات في التداول الحقيقي على الأسواق المالية، ولا حتى إذا كان العميل يستخدم لمثل هذا التداول نفس منصة التداول التي يستخدمها العميل للتداول التجريبي.
- 13- إذا وصل الحساب الفعلي إلى أقل من 15% من قيمة رأس المال الكلي الأساسي الممول ، سيتم إغلاق الحساب بشكل تلقائي.
- 14- مدة التداول هي 3 شهور من تاريخ انشاء الحساب .
- 15- تخضع الأسواق المالية لتغيرات متكررة و مفاجئة ، و قد يتم اضافة او الغاء او تعديل اي من الشروط السابقة من خلال الشركة بدون سابق اذار .

### سياسة السحب لحسابات GFX Funded :

- يمكن للعميل البدء في السحب عند مضاعفة المبلغ الممول ، و يتمكن العميل من سحب الأموال الزائدة عن مضاعفة المبلغ .
- أعلى قيمة للسحب في حال اتمام الشروط ، 4000 دولار في كل عملية سحب ، و أقل قيمة للسحب هي \$200 .
- يحق للعميل تقديم طلب سحب أموال خلال مدة لا تقل عن اسبوعين في كل عملية طلب .
- حين تتم عملية السحب الأولى من الحساب ( بعد إتمام الشروط ) سيتم سحب قيمة الحساب الممول الذي تمت اضافته من الشركة حيث سيبقى المبلغ الذي تم ربحه وهو مضاعفة قيمة الحساب الممول ، و سيتمكن العميل من سحب الأرباح التي تزيد عن القيمة المضاعفة المتبقية .





## Terms and Conditions for Funded Accounts (GFX Funded)

- 1- You agree to follow market rules and practices for trading in the financial markets (for example, risk management rules). Restrictions may also apply under the trading terms of the trading platform you select for trading.
- 2- You acknowledge that the Provider has access to the relevant information With deals Which you do on the trading platform. You agree that these activities may be performed automatically without any consent, consultation or other consent on your part.
- 3- The Company has No responsibility for the information displayed on the trading platform, nor for any interruption, delay or inaccuracy in information at The market offered By liquidity providers.
- 4- The customer gets an account GFX Funded according to the following data:
  - (1) Deposit 500\$ The client gets an account GFX Funded 5000\$
  - (2) Deposit \$1000 and the client gets an account GFX Funded \$10,000
  - (3) Deposit \$1,500 and the customer gets an account GFX Funded \$15,000
  - (4) Deposit \$2000 and the customer gets an account GFX Funded \$25,000
- 5- The customer can have only one GFX Funded account.
- 6- Leverage applied to accounts GFX Funded It is 100:1.
- 7- The client can open trades in such a way that the size of each individual trade does not exceed 0.4 lots, and the total of used sizes does not exceed 4 lots on a single currency pair.
- 8- The client must close all trades that are opened daily and should not leave any trades open to the other day ( swap ) .
- 9- **Prohibited trading practices:**

While trading in accounts GFX Funded, it is prohibited:

- (a) knowingly or unintentionally using trading strategies that exploit errors in the Services such as errors in the display of prices or delays in updating them;
- (b) Conduct trading operations using External robots slow down the movement of the market or platform;
- (c) Acting alone, or in coordination with any other persons, including between linked accounts, or owned accounts For companies Various trades or groups of trades whose purpose is to manipulate trading, for example by simultaneous entry into Cross-deals;
- (d) conduct trades that are inconsistent with the terms and conditions of the Provider and the Trading Platform;



- (e) Use of any software or artificial intelligence (Robot) to carry out the trading process;
- (f) Conduct cross-trading Price gaps By opening Deals;
- (g) Allow access to Your account is funded by another party and you trade in the account, or open trades on your behalf, whether this party is a person or an economic advisor.;
- (h) Opening buy and sell deals from the same pair at the same time (hedge).

Please note that if you act inconsistently with the above, we will consider such action or The conduct amounts to a prohibited business practice with relevant consequences as such Explained Under these terms and conditions.

- 10- If any accounts are used GFX Funded or was Used In prohibited trading practices, this may constitute a violation of the Terms and Conditions It may lead to account cancellation and suspension of all services.
- 11- If the customer engages in any of the practices described in Number 8 Repeatedly, and the Provider notifies the Customer in advance, the Provider may deny the Customer access to all or parts of the Services, including access to the Customer Section and the Trading Platform, without any compensation. In such a case, the customer is not entitled to a refund of the fees paid.
- 12- The Provider does not bear any responsibility for trading or other investment activities undertaken by the Client outside the relationship with the Provider, for example by using data or other information from Platform at Trading or in connection with the Services in real trading on the financial markets, not even if the Client uses for such trading the same trading platform that the Client uses for demo trading..
- 13- If the actual account reaches less than 15% of the value of the total basic capital Financier The account will be closed automatically.
- 14- The Trading duration is 3 months from the date of account creation.
- 15- Financial markets are subject to frequent and sudden changes, and any of the previous conditions may be added, canceled or modified by the company without prior notice.



### Withdrawal Policy for GFX Funded Accounts:

- The customer can start withdrawing when the financed amount is doubled, and the customer can withdraw funds in excess of doubling the amount.
- The highest withdrawal value, if the conditions are met, is \$4,000 for each withdrawal, and the lowest withdrawal value is \$200.
- The customer has the right to submit a request to withdraw funds within a period of no less than two weeks in each request process.
  
- When the first withdrawal from the account is completed (after completing the conditions), the value of the financed account that was added by the company will be withdrawn, as the amount that was won will remain, which is doubling the value of the financed account, and the client will be able to withdraw profits that exceed the remaining doubled value..